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Częstochowa 02.10.2023 

INTERPELACJA 

 

W SPRAWIE: Lokalizacji sklepów z alkoholem. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Chciałbym zwrócić uwagę na istotną kwestię dotyczącą sprzedaży alkoholu w miejscach 

zlokalizowanych w bezpośrednim sąsiedztwie szkół oraz innych ważnych społecznie miejsc. 

Częstochowianie są zaniepokojeni dostępnością alkoholu w takich lokalizacjach i zastanawiam się, czy 

nie powinno się podjąć działań mających na celu ograniczenie tej dostępności. 

Jednym z głównych aspektów mojej obawy jest procedura przyznawania koncesji na sprzedaż 

alkoholu w okolicach szkół i innych miejsc, gdzie obecność alkoholu może stanowić zagrożenie dla 

zdrowia i bezpieczeństwa naszych mieszkańców, zwłaszcza dzieci i młodzieży. Chciałbym prosić o 

wyjaśnienie, w jaki sposób obecnie dokonywane są decyzje dotyczące przyznawania takich koncesji 

oraz jakie kryteria są brane pod uwagę przy takich ocenach. 

Ponadto, zastanawiam się, czy nie można wprowadzić restrykcji lub ograniczeń w sprzedaży 

alkoholu w bezpośrednim sąsiedztwie szkół, placówek oświatowych i innych miejsc o istotnym 

znaczeniu społecznym. Takie działania mogłyby pomóc w ochronie młodzieży przed szkodliwym 

wpływem alkoholu oraz zwiększyć poczucie bezpieczeństwa w naszej społeczności. 

Rozumiemy, że kontrola sprzedaży alkoholu to kwestia, która wiąże się z wieloma aspektami 

prawno-administracyjnymi, jednakże uważamy, że warto przemyśleć możliwe kroki mające na celu 

ochronę naszych dzieci i młodzieży oraz zachowanie spokoju i porządku w okolicach naszych szkół i 

innych ważnych instytucji społecznych. 

 

 

 

Z poważaniem, 

Łukasz Banaś 


